
Zápis ze 47. jednání Školské rady (ŠR) CMGaSOŠPg Brno, Lerchova 63 

Termín konání: 30. 8. 2022, 16:00 – 16:50 hod  

Přítomni: 

členové Školské rady (ŠR): 

a) jmenováni za zřizovatele: 

    Mgr. Ludmila Kadlčíková, s. Františka 

    Anna Hunčová, s. Simeona  

    Mgr. Ludmila Šimšíková, s. Hedvika 

    Mgr. Lenka Navrátilová, s. Edita 

    b) zvolení zástupci rodičů:     

    Ing. Lukáš Jurečka 

    Mgr. Veronika Hanáková 

    c) zvolení zástupci učitelů: 

   Mgr. Ladislav Zemánek - předseda 

   PhDr. Ludmila Svrčulová – místopředseda + zapisovatelka 

   Mgr. Miroslav Tesař 

 d) zvolení zástupci studentů 

    Rosalie Šiklarová (Pg), 

Nepřítomni (omluveni): 

Mgr. Vojtěch Veselý, Tomáš Javora (G) 

Hosté: 

Mgr., MgA. et MgA. Štěpán Policer (ředitel školy) 

 

Program: 

1. Přivítání předsedou ŠR a společná modlitba vedená s. Simeonou. 

 

2. Školská rada se sešla za účelem schválení změn ve Školním řádu a v ŠVP (školní vzdělávací 

program). Ředitel školy podrobně vysvětlil změny a doplňky, které bylo třeba udělat: 

- ve Školním řádu byl dán dodatek - Žáci mohou manipulovat s chemickými látkami či 

přípravky (jakéhokoliv druhu) pouze na výslovný pokyn zaměstnance školy, 

- v ŠVP došlo ke sloučení dvou předmětů v jeden s názvem Křesťanská a etická výchova; 

dále ke změnám v matematice, kam byla přidána digitální dovednost + kompetence 

Oba školské dokumenty byly jednohlasně schváleny. 

       

      3.   Vize školy 

      Ředitel školy přítomné seznámil s vizemi školy, které postupně vznikaly z pestrých kořenů od 

      roku 2014 až do současnosti. Dále objasňoval: 

     • Prameny vize (hodnoty školy, poslání, kam směřujeme, partnerství, odpovědnost, otevřenost). Jak  

       dál? Odkud chceme čerpat (společné učení v pracovních skupinách, předmětové sekce, mentorská  

       podpora).  

     • Společné sdílení v přípravném týdnu na Velehradě (téma komunikace). 

     • Priority školy – hlavně, aby se žáci učili naplno a s radostí. 

     • Rekonstrukce ve škole – žaluzie, výmalba, úprava kabinetů, vyčištění školního hřiště, …) 

     • Velké úsilí o naplnění Projektu mateřská škola. 

      

      4.    Různé 

      - Jak pracovat s tím, aby byla škola správně vnímána i zvenčí? (Ing. Lukáš Jurečka) 

      - Zpětná vazba od absolventů (besedy v třídních kruzích, netradiční setkávání, společné sdílení při oslavách  

                                                         školy, dny otevřených dveří, ... ) 

      - Posílení duchovní stránky zvenčí – oslovení Brněnského biskupství (ředitel školy) 

 

5.   Ukončení a rozloučení. 

      Předseda ŠR všem popřál krásné ještě léto a hodně elánu do dalších dnů. V přátelské atmosféře bylo  

     47. jednání Školské rady zakončeno. 

 

V Brně 30. 8. 2022      Zápis zpracovali: 

                                      Mgr. Ladislav Zemánek, předseda ŠR, PhDr. Ludmila Svrčulová, místopředsedkyně ŠR 


